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Protokół Nr XIV/2007
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 30 października 2007 roku

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Zmiany w budżecie Gminy Sitno na 2007 rok. 
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy.
6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
7. Sprawy różne – w tym stanowisko Rady w sprawie opłat lokalnych i podatków.
8. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Sitno na 2007 rok
- w sprawie wyboru ławników
- w sprawie zasad przeprowadzania konsultacji społecznych wśród mieszkańców
  gminy Sitno

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
10.Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 

1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Karski Aleksander
6. Kozak Leszek
7. Łuczyszyn Lucjan
8. Mazurek Janusz
9. Mazurek Jerzy
10.Monastryski Ryszard
11.Niedźwiedź Zygmunt
12.Pawlicha Bogdan
13.Szajnoga Marek
14.Tukiendorf Edward
15.Wrotniak Mieczysław
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Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  XIV  Sesji  Rady  Gminy  w  bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący powitał Radnych a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 
Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią 
Marię Lichotę, Zastępcę Skarbnika Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Radcę Prawnego 
Pana Jarosława Kolasę oraz przybyłych sołtysów.
Obrady rozpoczęły się o godz. 10°° i trwały do godz. 15°°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności stwierdził, że w obradach sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek z jednoczesną prośbą, 
by  w  punkcie  „Sprawy  różne”  przedstawić  informację  z  Urzędu  Skarbowego  na 
temat oświadczeń majątkowych.
Pan  Sekretarz  poinformował  o  dodatkowej  uchwale,  której  Radni  nie  otrzymali 
w materiałach – uchwale w sprawie konsultacji społecznych.
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku.
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  i  przyjęli  proponowany  porządek  jednogłośnie 
w głosowaniu jawnym.

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli Radni: Lucjan Łuczyszyn, Mieczysław Wrotniak i Antoni Gazda. 
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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Ad. 4
Zmiany w budżecie Gminy Sitno na 2007 r.

Projekt  zmian  w  budżecie  przedstawiła  Pani  Jolanta  Hryciuk  (zmiany  stanowią 
załącznik do protokołu).
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o dyskusję i zadawanie pytań.
Pan Jerzy Mazurek zapytał dlaczego do drogownictwo była wcześniej wyższa suma, 
a jest część przeniesiona do rolnictwa i łowiectwa.
Pan Wójt wyjaśnił, że dlatego, że zabraknie środków na energię.
W związku z  tym,  że  nikt  nie  zadawał  żadnych pytań przystąpiono do realizacji 
następnego punktu porządku obrad.

Ad. 5
    Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno Pan Kajetan Protas.
Sprawozdanie dotyczyło w szczególności:
– realizacji robót drogowych
– informacji o zakupie ciągnika, równiarki i beczki asenizacyjnej
– szkolenia dla rolników z PROW (6-7 XI)
– informacji w sprawie oczyszczalni przydomowych
– funkcjonowania jednostek OSP
– przetargów na działki w Jarosławcu
– realizacji podatków
– programu Leader i Odnowa Wsi
– funkcjonowania Gospodarstwa Pomocniczego (realizowanych zadań)
– funkcjonowania oświaty
– imprez kulturalno-sportowych
– sprawozdania z wyników wyborów 21 X 2007 r.



--  4  --

Ad. 6
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Ad. 7
Sprawy różne

Pan Ryszard  Monastyrski  zwrócił  się  z  prośbą  o  wyrównanie  dróg w Rozdołach 
Podźródła.  Ponadto  Pan  Monastyrski  podziękował  Panu  Krzysztofowi 
Gałaszkiewiczowi  za  interwencję  w  Starostwie  w  sprawie  wyrównania  poboczy 
a także Radzie Gminy Sitno za wykonanie drogi Rozdoły – Horyszów Polski.
Pan  Krzysztof  Gałaszkiewicz  podziękował  a  następnie  przedstawił  złożoną  do 
Starosty  interpelację  w  sprawie  Gminy  Sitno.  Wykonano  barierkę  przy  drodze 
powiatowej w Kornelówce (przy piaskowni), odcinek drogi powiatowej Cześniki – 
Wolica  i  Cześniki  –  Bródek  ma  zostać  wyprofilowany.  Jeżeli  chodzi  o  koszenie 
rowów to Pan Starosta odpowiedział, że Gmina Sitno wykorzystała 30.000,-zł na ten 
cel rocznie. Koszt wykoszenia 1 km rowu wynosi 875,-zł.
Następnie  Pan  Gałaszkiewicz  poinformował,  że  od  1  listopada  Agencja  Rynku 
Rolnego  będzie  przyjmowała  wnioski  na  zbycie  limitu  cukru  (rekompensata 
– 236 Euro za 1tonę cukru) a od 9 listopada ARiMR będzie przyjmowała wnioski 
na modernizację gospodarstw rolnych.
Ponadto  Pan  Gałaszkiewicz  zaprosił  na  szkolenia  z  PROW,  które  odbędą  się 
w dniach 6 – 7 listopada b.r.
Pan Andrzej Juszczak zapytał, czy Rada Gminy mogłaby otrzymać więcej informacji 
na temat programu Leader – czy nie warto się tym bliżej zainteresować.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  szuka  się  osoby  do  prowadzenia  tego  zadania.  Musi  być 
zawarte partnerstwo samorządowe. Jedna gmina nie wystarczy – może udałoby się to 
zrealizować wspólnie z gminą Skierbieszów, Grabowiec i Miączyn. Musi być podjęta 
odpowiednia uchwała Rady Gminy z tym, że udział samorządu może wynosić do 
50 %. Propozycje finansowe to kwota 41 Euro na 1 mieszkańca.
Może uda się znaleźć osobę, która to poprowadzi. Planowane jest spotkanie z Panem 
Wojtowiczem.
Szczegółowe informacje przedstawi się w listopadzie.
Następnie głos zabrał Pan Sekretarz stwierdzając, odnośnie dróg powiatowych, że 
gminę interesuje szczególnie 10 miejsc gdzie ciągle zawiewa w czasie zimy.
Natomiast  odnośnie  programu  Leader,  to  pytania  są  przedwczesne  –  pierwszym 
krokiem jest strategia rozwoju lokalnego i umowy partnerstwa publicznego.
Gmina  Zamość  wiedzie  prym  w  tych  sprawach  –  ale  wiadomo  dlaczego.  Wójt 
Gliwiński  miał  jednego  posła  i  jednego  senatora  a  nam  ten  sam  poseł  zamiast 
pomagać jeszcze przeszkadzał, mimo że dostał takie poparcie.
Będą prowadzone rozmowy z Panem Sienkiewiczem.
Jest  już  opracowany  projekt  Domu  Kultury  w  Sitnie  oraz  koncepcja 
zagospodarowania terenu wspólnoty w Cześnikach.
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Pan  Krzysztof  Gałaszkiewicz  poinformował,  że  temat  Lokalnych  Grup  Działania 
będzie poruszany na szkoleniach 6 – 7 listopada i na przyszłą sesję można będzie te 
informacje  Radzie  Gminy  przedstawić.  Koncepcja  jest  taka,  żeby  wybrać 
miejscowego  lidera,  który  będzie  prowadził  LGD.  Potrzebna  jest  także  strategia 
rozwoju LGD. Może być ona wykonana przez firmę zewnętrzną za ok. 10.000,-zł od 
1 gminy. Propozycja Wójta, by powstała grupa gmin na północy powiatu jest dobra. 
Szkoda by było, żeby gmina Sitno znalazła się poza grupą działania.
Następnie przystąpiono do dalszej dyskusji w zakresie spraw różnych.
Pan Janusz Brzozowski zwrócił się z prośbą o wycinkę zadrzewienia i zakrzaczenia 
przy drodze powiatowej do Kol. Jarosławiec gdyż ograniczają one widoczność.
Pan  Wójt  zwrócił  się  z  pytaniem  do  Pana  Gałaszkiewicza,  czy  jest  stanowisko 
Zarządu  Dróg  Powiatowych  odnośnie  dokumentacji  technicznej  drogi  Cześniki 
Wolica i Bródek, gdyż tam jest potrzebna budowa tych dróg.
Ponadto Pan Wójt zapytał o propozycje w zakresie odśnieżania dróg powiatowych.
Natomiast odnośnie buraka cukrowego krążą informacje, że wnioski można składać 
do końca listopada a jedna cukrownia proponuje obniżenie limitu o 10 – 13 %.
Pan  Krzysztof  Gałaszkiewicz  stwierdził,  że  pieniądze  unijne  będą  wykorzystane 
przede wszystkim na drogi krajowe. Natomiast na pewno można rozmawiać z Panem 
Burcanem i Panem Kietlińskim.
Odnośnie buraków cukrowych – to nie Krajowa Spółka Cukrowa zmniejsza limit 
produkcji  cukru – to są wytyczne Komisji  Europejskiej.  Jeżeli  znajdzie się  grupa 
rolników, która  złoży wnioski  o  rekompensatę  –  to  pozostała  grupa rolników nie 
będzie miała zmniejszeń limitu. Natomiast tą inicjatywę plantatorską może przerwać 
producent cukru.
Przewodniczący Rady Gminy zauważył,  że może nastąpić taka sama sytuacja  jak 
z mlekiem – jak rolnicy sprzedali limity to mleko podrożało.
Pan  Sekretarz  zapytał,  czy  gdyby  nie  znalazła  się  grupa  rolników  chętnych  do 
rezygnacji z limitu – to czy rolnicy dostaną rekompensatę za te 13 % limitu, który 
zostanie im zabrany.
Pan  Eugeniusz  Grela  zauważy,  że  w  tym  roku  będą  spore  nadwyżki  buraków. 
W ubiegłym roku te buraki mogły przechodzić na następny rok a co będzie w tym 
roku.
Ponadto Pan Grela poprosił o wyrównanie dołów na drodze koło remizy i przystanku 
autobusowego w Jarosławcu Górnym.
Pan Sekretarz wyjaśnił, odnośnie nadwyżki buraków, że zostaną one zakupione jako 
buraki przemysłowe po 4 zł/q. Miała skupować buraki firma w Hrubieszowie ale nic 
z tego nie wyszło gdyż nie ma zbytu na Ukrainie.
Następnie  Pan  Janusz  Brzozowski  poruszył  temat  spotkania  z  Panem Mariuszem 
Gradem pytając dlaczego nikt z Jarosławca nie został zaproszony na to spotkanie.
Pan Wójt stwierdził, że był organizowany Kongres Wiejski w Sitnie a on również nic 
o  tym nie  wiedział.  Nawet  w  kwestii  informacji  i  bezpieczeństwa.  Bardzo  mało 
uczestniczyło osób z terenu Gminy. To też było mało eleganckie.
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Pan  Sekretarz  dodał,  odnośnie  spotkania  z  Panem  Gradem,  że  dotyczyło  ono 
przedsiębiorców z Gminy Sitno a  Radni nie  byli  zapraszani.  Dobrze się  stało,  że 
akurat ten człowiek otrzymał trochę głosów w Gminie i został posłem.
Natomiast w Sitnie byli przedstawiciele Gminy a Wójt nic o tym nie wiedział.
Pan  Krzysztof  Gałaszkiewicz  stwierdził,  odnośnie  spotkania  w Sitnie,  że  było  to 
spotkanie,  które  organizowało PiS.  To była czysta kampania wyborcza i  nie było 
słowa  o  merytorycznych  sprawach.  Komitet  PiS  zapłacił  ODR  14.000,-zł  za 
wynajęcie placu. ODR nie był gospodarzem tej imprezy i nie mógł nikogo zapraszać.
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że o ile wie to nieoficjalne zaproszenia były 
(telefoniczne) a na tym spotkaniu powinna być chociaż Komisja Rolnictwa.
Następnie  głos zabrał  Pan Aleksander Karski  pytając,  czy przy drodze Horyszów 
Polski – Rozdoły ujęte są przepusty.
Pan Wójt wyjaśnił, że przepustów nie ma ujętych w projekcie.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  pisma:  ze  Szkoły  Podstawowej 
w  Cześnikach,  z  Polskiego  Towarzystwa  Walki  z  Kalectwem,  od  Państwowego 
Inspektora  Sanitarnego  i  z  Urzędu  Skarbowego  (pisma  te  stanowią  załącznik  do 
protokołu).
Pan Sekretarz poinformował, odnośnie wodociągów, że obowiązkowe jest badanie 
wody  i  zakup  beczki  do  wody  w  przypadku  awarii  wodociągu.  Badanie  wody 
kosztuje ok. 8.000,-zł rocznie.
Następnie  przystąpiono  do  podjęcia  stanowiska  w  sprawie  podatków  i  opłat 
lokalnych na 2008 rok.
Pan Wójt poinformował, że jest propozycja podniesienia opłat lokalnych na 2008 rok. 
Cena zboża wzrosła. Wstępna subwencja na 2008 r. jest większa o 700.000,-zł ale 
potrzeba  środków  m.in.  na  drogi  w  Stabrowie,  Rozdołach,  Cześnikach,  budowę 
Domu  Kultury,  rozbudowę  Urzędu  Gminy,  zwiększenie  mocy  przerobowej 
ZWiUTG. 
Dlatego jest propozycja wzrostu opłat – wody o 20 %, ceny żyta – o 10 – 20 %, 
śmieci – o 30 %.
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził,  że  na  pewno odczucie  społeczne  będzie 
negatywne, ale podwyżki są niezbędne jeżeli chce się wykonać jakieś inwestycje.
Pan  Ryszard  Monastyrski  zapytał,  czy  Wójt  porównywał  podatki  z  sąsiednimi 
gminami. Natomiast  odnośnie śmieci – miały być kontrole a ich nie ma. Ponadto 
konserwatorzy nie spisują liczników.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że została do skontrolowania tylko północna strona gminy. 
Jest ogromne zagrożenie budżetu gminy – jak nie zwiększy się podatków to gmina 
dostanie z dwóch stron, gdyż zmniejszy się też subwencja. W 2009 r. będą też skutki 
zwolnienia z podatku PIT – 1.200,-zł. Gmina nie będzie miała z tego tytułu prawie 
żadnych wpływów. Nie ma innego wyjścia jak podniesienie podatków. Rozmowa 
z sołtysami była.
Pan Jerzy Mazurek stwierdził, że nikt nie lubi podwyżek, ale podatek rolny dawno 
był podnoszony. Można byłoby wszystkie podatki podnieść o ok. 15 %.
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Pan  Bogdan  Pawlicha  zauważył,  że  piekarnia  w  Cześnikach  w  90  %  zapełnia 
śmietnik.
Pan Wójt stwierdził, że w związku z tym przygotuje się uchwałę z inną kwotą za 
śmieci od firm. 
Przewodniczący Rady Gminy zauważył, że taka uchwała już jest. Ale kontenery nie 
są dla firm tylko dla gospodarstw domowych.
Pan Janusz Brzozowski stwierdził,  że kiedyś przedstawiał problem pewnego Pana 
z Jarosławca, który zapełniał kontenery różnymi odpadami ze szklarni. Teraz ten Pan 
wywozi  komuś  śmieci  na  jego  działkę.  Później  się  okazuje,  że  ten  Pan  dostaje 
nagrodę w konkursie estetyzacyjnym. A gdzie są inni lepsi rolnicy np. Pan Jasiewicz, 
Adamczuk.
Pan Marek Szajnoga stwierdził, że wszyscy zauważają podwyżkę ceny zboża ale nikt 
nie zauważał zniżki – jak zboże kosztowało 27 – 29 zł. Wszystko podrożało – środki 
ochrony roślin, nawozy. Wiadomo ile kosztuje żywiec. Z czego rolnik ma dokładać.
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził,  że  zgadza  się  z  tym co powiedział  Pan 
Szajnoga, ale każdy będzie coś chciał w budżecie dla swojej miejscowości. Następnie 
Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do Pana Wójta jaka była reakcja sołtysów na 
propozycję podwyżki podatków.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  reakcja  była  raczej  pozytywna.  Sesja  podatkowa  jest 
planowana na 15 listopada. Zapraszamy do pracy Komisje Rady.
Pan Ryszard Monastyrski zauważył, że należy coś zrobić z osobami, które zalegają 
z podatkami.
Pan Sekretarz zauważył, że są inne podatki – np. od nieruchomości czy transportowy 
– te osoby naprawdę stać na zapłacenie więcej.
Pan Marek Szajnoga zapytał czy Pan Sekretarz wie ile niektóre osoby płacą podatku 
transportowego.
Pan Sekretarz stwierdził, że te osoby mogą podatek wliczyć sobie w koszty.
Pan  Krzysztof  Gałaszkiewicz  zauważył,  że  żeby  można  było  merytorycznie 
dyskutować to trzeba mieć symulację – i dopiero wtedy można będzie rozważać jakie 
będą skutki różnych stawek podatków.
Przewodniczący  Rady  Gminy  stwierdził,  że  gmina  nie  ma  jeszcze  wytycznych 
z Ministerstwa Finansów.
Pan Janusz Brzozowski zauważył, że Rada Gminy jest po to, żeby dbać o dochody 
własne gminy. Niektóre rzeczy są niepopularne ale trzeba to ryzyko podjąć. I tak 
Rada podniesie podatki o ok. 10 %.
Następnie  Pan  Jerzy  Mazurek  zwrócił  się  z  prośbą  o  dwa  betony  naprzeciwko 
przystanku autobusowego w Karpiu.
Pan Sekretarz poprosił,  by do zmian w budżecie  dopisać 320,-zł  na ciągnik – na 
kwotę 16.820,-zł.
Na tym zakończono realizację ww. punktu porządku obrad.
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Ad. 8
   Podjęcie Uchwał     

Przy podejmowaniu uchwał brało udział 14 Radnych.
Pan Mieczysław Wrotniak odczytał kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała Nr  XIV/71/07 Rady Gminy Sitno  z  dnia  30 października 2007 r. 
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sitno.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

2) Uchwała Nr  XIV/72/07 Rady Gminy Sitno  z  dnia  30 października 2007 r. 
w sprawie wyboru ławników.
Procedurę  głosowania  i  wyboru  ławników  przedstawił  Radca  Prawny  Pan 
Jarosław Kolasa, informując jednocześnie, że w związku z tym, że nie było 
zgłoszeń  od  organizacji  pracodawców  czy  związków  zawodowych  –  Rada 
Gminy może wybrać po jednym ławniku do Sądu Okręgowego i Rejonowego.
Przewodniczący  Zespołu  ds.  zaopiniowania  kandydatów  na  ławników 
Pan Andrzej Juszczak odczytał opinię Zespołu, informację z Policji oraz pismo 
z Sądu Rejonowego (wycofanie kandydata) – pisma te stanowią załącznik do 
protokołu.
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji 
Skrutacyjnej.
Do  Komisji  Skrutacyjnej  wybrano  następujące  osoby:  Aleksander  Karski, 
Bogdan Pawlicha, Leszek Kozak.
Następnie przystąpiono do głosowania tajnego – protokół Komisji Skrutacyjnej 
w załączeniu.
W wyniku przeprowadzonego głosowania na ławnika do Sądu Okręgowego 
wybrano  Pana  Władysława  Ambroża  a  na  ławnika  do  Sądu  Rejonowego 
wybrano Panią Barbarę Brzozowską. 

3) Uchwała Nr  XIV/73/07 Rady Gminy Sitno  z  dnia  30 października 2007 r. 
w  sprawie  zasad  przeprowadzania  konsultacji  społecznych  wśród 
mieszkańców gminy Sitno.  
Projekt Uchwał przedstawił Sekretarz Gminy Pan Marian Bernat.
Pan  Andrzej  Juszczak  zapytał  o  zapis  w  §  2  uchwały  -  “termin,  warunki 
zebrania i miejsce określa Wójt”.
Pan  Sekretarz  podał  informacje  w  zakresie  przedmiotu  konsultacji,  czasu, 
zasięgu terytorialnego, formy i terminów oraz osób odpowiedzialnych.
Pan  Andrzej  Juszczak  zauważył,  że  konsultacje  to  stanowisko  od 
społeczeństwa a stanowiska mogą być różne. Jeżeli będą konsultowane dwa 
projekty, to który zostanie wybrany.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że szczegóły techniczne będzie zawierać Zarządzenie 
Wójta.
Następnie Panowie Radni przyjęli  ww. uchwałę jednogłośnie w głosowaniu 
jawnym. 
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Ad. 9
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

Protokół Nr XIII/2007 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Panowie  Radni  zapoznali  się  z  tym 
protokołem i czy są do niego uwagi.
Panowie Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. protokół jednogłośnie w głosowaniu 
jawnym.

Ad. 10
Zamknięcie obrad sesji

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 
gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczącego Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano.
      
Protokołował:        
Inspektor  ds. Samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń

                                  Przewodniczący Rady Gminy
/-/ Edward Tukiendorf
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